
La possibilitat que la secció d’institut Joan Triadú de Ribes de Freser ofereixi en un futur un cicle 
formatiu de grau mig no és una utopia. A la part final del ple d’aquesta setmana a l’ajuntament, una 
pregunta del regidor d’Esquerra, Jordi Maymó, va provocar que aquesta oportunitat transcendís 
públicament.

L’alcalde va confirmar que hi ha negociacions obertes amb el departament d’ensenyament, i amb 
altres centres i organismes de la comarca. Marc Prat es va mostrar molt prudent perquè és una 
projecte en estat embrionari però va avançar que s’estaria parlant d’implantar el grau a partir del 
2017 si les coses van bé. Un grau que formaria en diverses vessants de l’esport. Prat va afegir que 
s’ha de buscar el màxim consens perquè hi ha centres d’altres poblacions implicats. Un punt de 
vista compartit per  la portaveu d’Esquerra, Maria Perramon, que va ser directora del centre ribatà 
durant molts anys.

La implantació del cicle formatiu seria, sens dubte, una excel·lent notícia per la Secció d’Institut 
Joan Triadú, que d’aquesta manera, augmentaria la seva oferta formativa. L’alcalde va rematar la 
seva explicació dient que el departament d’ensenyament no té inconvenient a implantar més estudis 
al territori. La clau de tot plegat és que hi hagi una demanda real que ho justifiqui. 
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